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Protokół Nr 4/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 09 marca 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Białogardzki Ośrodek Sportu i Rekreacji w Białogardzie przy ul. Moniuszki  

(budynek basenowo - rekreacyjny). 
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Zapoznanie się z działalnością BOSiR Sp. z o.o. w 2020 roku oraz obecną w związku 

z obowiązującymi obostrzeniami  związanymi z koronawirusem. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja zapoznała się z działalnością BOSiR Sp. z o.o. w 2020 roku oraz obecną 
w związku z obowiązującymi obostrzeniami  związanymi z koronawirusem. 
Przedstawił: Dominik Boszko, Prezes BOSiR Sp. z o.o. 
 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał o utratę przychodu oraz o środki z tarczy antykryzysowej? 
Prezes – odpowiedział, że baseny były zamknięte przez 202 dni, w związku z czym spadek 

sprzedaży wynosił mniej o 820 tys. zł w porównaniu do 2019 roku (tj.  780 tys. zł basen, 40 
tys. zł hotel). Uzyskali z tarczy antykryzysowej 380 tys. zł, dodatkowo zorganizowali 
półkolonie i kajaki na kwotę 200 tys. zł, dzięki czemu dodatkowe przychody wynosiły 580 tys. 
zł. Prezes powiedział, że w 2020 roku oszczędności BOSiR wynosiły 240 tys. zł.  Dzięki temu 
rok zakończyli bez straty. Jeśli chodzi o oszczędności na przyszłość to wystąpili z grupy 
zakupowej energii i ogłosili przetarg. Wygrała firma ZEC Sp. z o.o. , której oferta wynosiła 268 
zł (było 328 zł), co rocznie daje 60 tys. zł oszczędności.  

P.Szyszlak – pytał o zatrudnienie? 
Prezes – odpowiedział, że jest niewielki spadek z 33 etatów na 32. Wynagrodzenie Prezesa jest 

na poziomie byłego.   
P.Szyszlak – pytał jak wygląda sytuacja Spółki  BOSiR po I kwartale? 
Prezes – stwierdził, że nadal obowiązuje polityka ograniczenia kosztów, poszerzanie oferty, 

w tym organizacja obozów crossfitowych, kontynuacja oszczędności na energii, działania 
marketingowe, mają ofertę z kajakami dla firm, organizują turnieje. Ponadto modernizują 
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część infrastruktury dotyczącej klatki schodowej do jadalni oraz realizują elewację hotelu 
przy stadionie. Wykonali własnymi siłami wybieg dla psów. Prezes planuje także wykonać 
parking i partycypować w kosztach budowy na działce zarządzanej przez Spółkę BOSiR, aby 
poprawić wizerunek. 

M.Siwek – pytał czy są pomysły odnośnie basenu zewnętrznego? 
Prezes – poinformował, że widziałby park linowy, aby nie dokładać do działalności, tylko 

zarabiać. 
J.Leszczyk – pytał o spłatę kredytów oraz o wybieg dla psów? 
Prezes – poinformował, że wszystko spłacane jest na bieżąco. Natomiast wybieg dla psów 

wynajmują Miastu z obsługą. Koszt realizacji wybiegu wynosił 20 tys. zł.  Ponadto Prezes 
poinformował o dalszym  oświetleniu ścieżki od Klubu Boruta do ścieżki Poetów, które 
w wyniku  przetargu będzie realizowała firma Kawęckich.  Prezes uważał, że należy cały czas 
inwestować, aby zarabiać. 

P.Szyszlak – pytał o bibliotekę? 
Prezes – wyjaśnił, że zaproponował Miastu, iż wyremontuje budynek użytkowany na cele 

magazynowe i będzie Miastu wynajmował.  
Przewodniczący Komisji - w wyniku dyskusji poddał pod głosowanie następujący wniosek do 
Burmistrza Miasta: 
Komisja wnioskuje o podjęcie działań zmierzających do budowy parkingu przed BOSiR 
finansowanego częściowo ze środków BOSiR w zakresie działki Spółki oraz przy partycypacji 
Miasta w kosztach budowy terenu miejskiego.  
Wniosek przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 

Ad 3  

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z pismem Grupy Hotelowej Stop Sp. z o.o. 
w sprawie częściowego zwolnienia z podatku w związku z COVID-19 (w załączeniu).  
 

Komisja Budżetu i Finansów po rozpatrzeniu pisma Grupy Hotelowej Stop Sp. z o.o. 

w Białogardzie w sprawie częściowego zwolnienia z podatku od nieruchomości w związku 

z utratą płynności finansowej przez COVID-19, postanowiła jednogłośnie za-5 odesłać pismo 

do Burmistrza Miasta celem rozpatrzenia, zgodnie z kompetencją. 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1130 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

                Przewodniczący Komisji 

                     /-/   Paweł  Szyszlak 


